
Drevesa in cvetje v spomin na Tita
Kot v vsakem središču večjega mesta, tudl v našl občlnl n/

ravno na pretek prostlh površln, bodlsl za zldavo, parkovno,
rekreacljsko ali hortlkulturno uredltev. Uresnlčltev akclfe 88 spo-
mlnsklh dreves za tovarlša Tlta v vsakl krajevnl skupnostl bo zato
težavna naloga. Spomlnsklh dreves naj ne bl sadlll na sedanjlh
zelenlh In parkovnih površlnah, ampak obllkovall In uredlll nove.

Občinski odbor stalne ackije za či-
sto in zeleno Ljubljano, ki usklajuje
tudi dogovarjanje o lokacijah za sadi-
tev spominskih dreves, je 12. maja
primerjal predloge naših krajevnih
skupnosti in analizo o možnih lokaci-
jah, ki jo je pripravil Zavod za druž-
beni razvoj Ljubljane, TOZD Urbani-
zem. Slednji predlaga - zaradi ome-
njenih težav -, da bi spominska dre-
vesa sadili na zelenih površinah, ki
jih do danes nismo intenzivno ozele-
nili ali so celo zanemarjene (na pri-
mer šolski center Poljane), na strnje-
nih parkovnih površinah po potrje-
nih zazidalnih načrtih (npr. severni
in južni trg v KS Kolodvor in Josip
Prašnikar), na zelenih površinah ob
vhodu v Klinični center, načrtovanih
zelen površinah, ki bi jih postopoma
spremenili v parke, drevoredi pa bi
lahko stali tudi ob nekaterih glavnih
mestnih ulicah, kot so na primer Ce-
sta VII. korpusa v KS Gradišče in KS
Ajdovščina (okoli 300 dreves), Njego-
ševa cesta v KS Vodmat (okoli 175

dreves), Zaloška cesta v isti KS (okoli
125 dreves), Cesta za gradom v KS
Prule (okoli 80 dreves) ter obrežje
Ljubljanice od Zmajskega mosta do
Plečnikove zapornice.

Tam, kjer večjih skupnih dreves ni
moč saditi zaradi prometnih, prostor-
skih in drugih pogojev, bi postavili
cvetlična korita, okrasno grmičevje
in posamezne manjše predele inten-
zivno hortikulturno uredili. O tem bi
veljalo razmišljati na primer v okolici
Gruberjeve palače, na Nazorjevi uli-
ci, na Pogačarievem trgu, pred Magi-
stratom, na Sancah, pred Domom
JNA, na ploščadi Borisa Kraigherja,
pred domom ostarelih na Taboru,
pred kliničnim centrom, pred spo-
menikom revolucije, v Leninovem
parku in še kje.

Strokovnjaki ZDRL, TOZD Urba-
nizem predlagajo, da bi akcijo sadi-
tve sppminskih dreves in cvetja za
tovariša Tita strnili v trdnejši kon-

cept nove parkovne in drevoredne
ureditve središča mesta, tako da bi
naše območje dobilo nov, kvaliteten
in human videz.

Še v tem mesecu bodo predloge
krajevnih skupnosti in omenjeno
globalno zasnovo strokovnjakov us-
kladili. Treba bo tudi pregledati, če

se predvidene lokacije ne križajo s to
ali ono podzemsko napeljavo.

Usklajen in preverjen predlog lo-
kacij bo znan sredi junija, tako da bi
letošnjo jesen in v dveh saditvenih
sezonah prihodnje leto akcijo v naši
občini lahko uspešno zaključili.
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